



**ကေအဲန်ယူ - ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး**  
**ဗဟိုဌာနချုပ်**  
**ကော်သူးလေ**  
**www.knuhq.org**

**မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်များ၏ ပထမဆုံးအကြိမ် အုပ်ချုပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့ရေးရာ စီမံခန့်ခွဲရေး နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်း နှင့် ပါတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်**

**နေ့စွဲ။ ၁၂/၅/၂၀၂၄**

ကေအဲန်ယူ-ကရင်အမျိုးသား အစည်းအရုံး၏ အုပ်ချုပ်မှုနယ်မြေအတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ် ကျင်းပသည့် မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်များ စုစုပေါင်း (၅၄) ဦး ပါဝင်သော ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရေးကို ဦးတည်သည့် အုပ်ချုပ်ရေး နှင့် ပြည်သူ့ ရေးရာ စီမံခန့်ခွဲရေး နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ တရပ်အား ၂၀၂၄ ခုနှစ် မေလ (၇) ရက်မှ (၁၁) ရက် နေ့အထိ ကေအဲန်ယူ-ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး(ဗဟို)တွင် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့သည်။

နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ ပထမ (၂) ရက်တာတွင် မိမိတို့ ဒေသအတွင်းရှိ အခက်အခဲ စိန်ခေါ်မှုများကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး ဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်များမှ တက်ကြွစွာ ပါဝင်ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး၊ ကျန်ရှိသော (၃) ရက်တာအတွက် အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲကို မြို့နယ်ဥက္ကဋ္ဌ (ကော်ဆာခို) များနှင့် အတွင်းရေးမှူးများ စုစုပေါင်း (၅၄) ဦး တို့သည် ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ခြင်း၊ အသိပညာမျှဝေခြင်းနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုမြှင့်တင်ခြင်းတို့အတွက် စုံလင်ကွဲပြားသော အခင်းအကျင်း တစ်ခု အား ဖန်တီးပေးခဲ့ကြသည်။

နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှာ ကေအဲန်ယူ-ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး၏ အုပ်ချုပ်မှုနယ်မြေ မြို့နယ် (၂၇) မြို့နယ်အတွင်းရှိ အုပ်ချုပ်ရေးခေါင်းဆောင်များ ရင်ဆိုင်နေရသော အရေးကြီးသည့် အုပ်ချုပ်မှု ဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများကို ဖြေရှင်းရန်ဖြစ်သည်။ ထဲထဲဝင်ဝင် ဆွေးနွေးမှုများနှင့် မဟာဗျူဟာရေးဆွဲခြင်းဆိုင်ရာ အခန်းကဏ္ဍများမှ ပါဝင်သူများသည် ပြည်သူ့အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ရပ်ရွာလူထုထိတွေ့ဆက်ဆံမှု ပိုမိုကောင်းမွန် လာစေရန် ရည်ရွယ်သော ဆန်းသစ်သော ဗျူဟာများကိုလည်း စူးစမ်းလေ့လာခဲ့ကြသည်။

အစီအစဉ်ကို ဆက်သွယ်ရေးဗျူဟာများ၊ ထိရောက်သောစီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ရပ်ရွာပူးပေါင်းပါဝင်မှု စသည့် အစပျိုးမှုများ အပါအဝင်၊ မတူညီသော အကြောင်းအရာများကို လွှမ်းခြုံနိုင်ရန် ဂရုတစိုက်ရေးဆွဲ ထားပါသည်။ ဤ နှီးနှောဖလှယ်ပွဲသည် လက်တွေ့ကျသော အဖြေများကို ဖော်ထုတ်ပြသရုံသာမက ကော်သူးလေ အုပ်ချုပ်မှုနယ်မြေများအတွင်း စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှုများ အတွက် အုတ်မြစ်ချပေးနိုင်ခဲ့သည်။

နောက်ဆက်တွဲ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများသည် အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ လက်တွေ့ကျသော ကဏ္ဍများကို လေးလေးနက်နက် ပုံဖော်ခဲ့ပါသည်။ တက်ရောက်လာသော မြို့နယ်ဥက္ကဋ္ဌ (ကော်ဆာခို) များနှင့် အတွင်းရေးမှူး များသည် အသစ်မိတ်ဆက်ထားသော ကော်သူးလေအုပ်ချုပ်ရေးလက်စွဲစာအုပ်နှင့် လိုက်လျောညီထွေ ဖြစ်စေမည့် လက်တွေ့လုပ်ဆောင်နိုင်သော အစီအစဉ်များကို မိမိတို့ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် တက်ကြွစွာ ပါဝင် လေ့ကျင့်ခဲ့ကြသည်။

နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ၏ ထူးခြားချက်တစ်ခုမှာ တက်ရောက်လာသော မြို့နယ်ခေါင်းဆောင်များကြားတွင် ကျယ်ပြန့်သော ကွန်ရက်ချိတ်ဆက်မှုနှင့် ဆက်ဆံရေးတည်ဆောက်မှုအတွက် အခွင့်အလမ်းဖြစ်သည်။ ဤအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲအတွင်း အလွတ်သဘော အကြံဉာဏ်များနှင့် အတွေ့အကြုံများ ဖလှယ်မှုများသည် နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ၏ နိဂုံးထက် ကျော်လွန်ရန် မျှော်လင့်ထားသည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု စိတ်ဓာတ်ကို မြှင့်တင်ပေးခဲ့ပါသည်။

အနှစ်သာရအနေဖြင့်၊ မြို့နယ်ဥက္ကဋ္ဌ (ကော်ဆာခို) များ နှီးနှောဖလှယ်ပွဲနှင့်အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသည် ရေတိုအစပြုမှု မျှသာမဟုတ်ဘဲ မြို့နယ်ဥက္ကဋ္ဌ (ကော်ဆာခို) များနှင့် အတွင်းရေးမှူးများအကြား ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှု နှင့် စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးတို့အတွက် အရေးကြီးသော ခြေလှမ်းတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ မြို့နယ်ဥက္ကဋ္ဌ (ကော်ဆာခို) များ နှင့် အတွင်းရေးမှူးများသည် ၎င်းတို့၏ စုပေါင်းကျွမ်းကျင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် ကော်သူးလေအုပ်ချုပ်မှုနယ်မြေအတွင်းရှိ ပြည်သူ့အုပ်ချုပ်ရေး မြှင့်တင်မှုတွင် သိသိသာသာ အထောက်အကူ ဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်-

- စောနယ်ဒုဒါး ( Signal+66 98 687 9384)
- နော်ဆိုဖီ (Signal +66 80 228 0996)

E-mail: [knu.comm@protonmail.com](mailto:knu.comm@protonmail.com)